
Ředitel P. Hubený uznává jen sebe

R. Holub

Když na počátku tisiciletí byly vědecky  určeny horizonty k přechodu porostů do bezzásahového 
režimu na desítky let, tak u tohoto vědeckého dokumentu byly managementem NP a CHKOŠ 
škrtnuty nuly a pokračovalo  se příkazem ředitele, který zajistil bezzásahovost na velkých plochách 
druhých zón - speciální managementy. Holiny do těchto speciálních území napřed nesměly, pak se 
tam dostaly.  Nakonec vše bylo jinak, nicméně snaha obejít vědecké studie pomocí příkazů ředitele 
stále trvá, jak je vidět z textu pana Martana. Pro mě je to důkaz, že se někdo opět snaží věci 
maximálně uspěchat a to skončí zase průserem. Pokud se "odepíšou lesy" ,  tak je to třeba přece 
dohodnout se starosty, jestli s tím souhlasí, protože půjde o razatní změnu tvářnosti krajiny!  Jde o 
poměrně velký experiment, jehož důsledky přesně neznají ani vědci, ani lesníci. Aspoň takhle to 
vždy říkal ředitel NPBL pan Sinner blahé paměti. Nechápu, jak je možné, že náš ministr ŽP stále 
tuto partyzánskou politiku toleruje - nebo neví o co jde? 


